

AFSPRAKENLIJST		West Betuwe raads werkgroep		
CONCEPT		Beleid en Regelgeving		
		Datum: 03-09-2018		
		Aanwezig: Jan van den Broek (Voorzitter) Maarten van der Hulst (CDA), Nicole van Haarlem (CU), Rita Boer Rookhuiszen (D66), Ed Goossens (Dorpsbelangen bij agendapunt), Cor Nijhof (Gemeentebelangen Neerijnen), Jos Rietbergen (plv. Leefbaar Geldermalsen), Fred Kloppenborg (PvdA), Frank Broedelet (VVD), Griedo Bel (Wethouder), Ton van Maanen (Wethouder) en Conny Smeekes (commissiegriffier Geldermalsen) Gasten: Irene van Dee en Robbert Peek (Juridische Zaken) en Ron Kramer (Afdelingshoofd Ruimtelijkbeheer) Afwezig: Lourens van Bruchem (SGP), William Viveen (PvdA) en Jos Veeken (Gemeentebelangen Neerijnen)		
nr.	Omschrijving	Afspraak	actie door:	datum gereed:
1.	Opening	De voorzitter, Jan van den Broek, opent de vergadering om 20.00 uur.		
2.	Vaststellen agenda 03-09-2018	De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.		
3.	Afsprakenlijst bijeenkomst van 25-06-2018	De afsprakenlijst wordt conform vastgesteld. Rita Boer Rookhuiszen en Jos Rietbergen vragen n.a.v. de antwoorden begraafplaatstarieven en kosten begraven nog wel om verduidelijking. Mate van kostendekkendheid, kosten van de 3 gemeente en die voor West Betuwe gespecificeerd en daar waar kan uitleg welke keuze gemaakt is en waarom.	Ron Kramer	Sept.'18
4.	Voortgang harmonisatie : Raadsvoorstel Vaststellen verordening commissie bezwaarschriften West Betuwe.	De leden van de werkgroep vragen om verduidelijking van pre- en mediation in de verordening. Hiermee kan dit voorstel door naar het West Betuwe Beraad.	Irene van Dee en Robbert Peek	Sept '18
5.	Voortgang harmonisatie : Raadsvoorstel Inspraakverordening gemeente West Betuwe.	Rita Boer Rookhuiszen zegt het jammer te vinden dat het burgerjaarverslag verdwijnt. Zij vraagt of deze informatie in de toekomst middels een infographic kan komen? De overige leden van de raads werkgroep vinden dit ook een goed idee maar vragen wel hoeveel inspanning dit gaat kosten. Irene van Dee en Robbert Peek zullen dit meenemen. Hiermee kan dit voorstel door naar het West Betuwe Beraad.	Irene van Dee en Robbert Peek	Sept'18
6.	Voortgang harmonisatie : Raadsvoorstel Vaststellen verordening elektronische bekendmaking gemeente West Betuwe.	De leden van de raads werkgroep vragen aandacht voor goede communicatie hierover naar de nieuwe raad. Hiermee kan dit voorstel door naar het West Betuwe Beraad.	Irene van Dee en Robbert Peek	
7.	Voortgang harmonisatie : Koepelnota beheer openbare ruimte.	Ron Kramer geeft aan dat de risico's niet in te schatten zijn. De raads werkgroep vraagt zich af of er een buffer nodig is om risico's op te kunnen vangen. De nieuwe raad West Betuwe zal deze Koepelnota vaststellen. De Presentatie is bijgevoegd voor publicatie.	Ron Kramer CS	Sept'18 Sept'18
8.	Volgende vergadering, nader te bepalen.	29 oktober 2018 om 20.00 in commissiekamer 1, gemeentehuis Geldermalsen	Allen	29-10-2018

AFSPRAKENLIJST		West Betuwe raads werkgroep	Aanwezig: Jan van den Broek (Voorzitter) Maarten van der Hulst (CDA), Nicole van Haarlem (CU), Rita Boer Rookhuiszen (D66), Ed Goossens (Dorpsbelangen bij agendapunt), Cor Nijhof (Gemeentebelangen Neerijnen), Jos Rietbergen (plv. Leefbaar Geldermalsen), Fred Kloppenborg (PvdA), Frank Broedelet (VVD), Griedo Bel (Wethouder), Ton van Maanen (Wethouder) en Conny Smeeke (commissiegriffier Geldermalsen)	
CONCEPT		Beleid en Regelgeving		
		Datum: 03-09-2018	Gasten: Irene van Dee en Robbert Peek (Juridische Zaken) en Ron Kramer (Afdelingshoofd Ruimtelijkbeheer)	
			Afwezig: Lourens van Bruchem (SGP), William Viveen (PvdA) en Jos Veeken (Gemeentebelangen Neerijnen)	
nr.	Omschrijving	Afspraak	actie door:	datum gereed:
9.	Rondvraag	-Rita Boer Rookhuiszen vraagt of er een voorgenomen besluit van de Stuurgroep is inzake Avres en Werkzaak en vraagt wanneer de raadsleden pro-actief hierover worden geïnformeerd? Ton van Maanen antwoord dat deze informatie terug te vinden is op westbetuwe.nl maar begrijpt dat de raad behoefte heeft aan rechtstreekse informatie i.p.v. dat zij zelf moeten gaan zoeken en zal deze informatie meegeven aan de Stuurgroep. -Jos Rietbergen merkt op dat er bij de winkeltijdenverordening de prioritering ontbreekt en zegt hier prioriteit 1 aan te willen geven. De stuurgroep heeft hier nl een ? vraagteken qua prioritering aangegeven. Meerderheid commissie kon zich vinden in prioriteit 1.	Ton van Maanen	Sept'18
10.	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 21.30 uur.		